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Protokół 

z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 26 czerwca 2012 roku. 

 

 

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński o godzinie 14
03 

otworzył obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności
1
 stwierdził quorum Rady w liczbie 9 radnych (nieobecni na sali radni:  

p. Katarzyna Goździewska, p. Edyta Woźniakowska, p. Marcin Pawłowski, p. Leszek Gelo,  

p. Andrzej Milczarek, p. Tomasz Dubiński ) i uznał prawomocność obrad. 

 

Na salę weszli Radni: p. Marcin Pawłowski, p. Tomasz Dubiński. 

 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad
2
. Zwrócił się z wnioskiem o dodanie do porządku obrad punktu 20. Przyjęcie protokołu 

z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 maja 2012 roku.  

 

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o dodanie do porządku 

obrad punktu 19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: trybu oraz zasad 

udzielania i rozliczania dotacji celowej dla spółek wodnych z budżetu Gminy Halinów – 

Druk Nr 211.  

 

Więcej uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

 

 
 

                                                 
1
 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 czerwca 2012 roku. 

2
 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 czerwca 2012 roku. 

 



2 

 

Głosowanie zmian w porządku obrad  
W wyniku głosowania:  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych.  

Nieobecni na sali Radni: p. Katarzyna Goździewska, p. Edyta Woźniakowska, p. Leszek 

Gelo, p. Andrzej Milczarek. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie obrad sesji.  

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie.  

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Sprawozdanie z wykonanych zadań Urzędu Miejskiego w Halinowie w 2011 roku. 

5. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

6. Omówienie działalności Gminnego Centrum Kultury. 

7. Informacja Prezesa Spółki Wodnej z działalności na terenie Gminy Halinów. 

8. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.  

9. Sprawozdanie z prac komisji Rady.  

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie.  

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2011 rok – Druk 

Nr 204;  

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Udzielenia Burmistrzowi 

Halinowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok – Druk Nr 205 ;  

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 206;  

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Zmiany uchwały  budżetowej 

Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 207; , 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Przekazania środków 

finansowych z przeznaczeniem na nagrody za osiągnięcia w służbie dla policjantów  

Komisariatu Policji w Halinowie – Druk Nr 208;  

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Zmiany uchwały  

Nr XXII.185.2012. Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 26 kwietnia 2012 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu. – Druk Nr 209; 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów 

– Druk Nr 210;  

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: trybu oraz zasad udzielania 

 i rozliczania dotacji celowej dla spółek wodnych z budżetu Gminy Halinów 

 – Druk Nr 211.  

20. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 maja 

2012 roku.  

21. Zamknięcie sesji.  
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4. Sprawozdanie z wykonanych zadań Urzędu Miejskiego w Halinowie w 2011 roku. 

 

Sprawozdanie
3
 z wykonanych zadań Urzędu Miejskiego Halinowie w 2011 roku przedstawił  

w formie prezentacji i omówił Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Sołtys Krzewiny p. Anna Jackiewicz zadała następujące pytanie odnośnie odłowionym 25 

psów: ile ta usługa kosztowała Gminę w ciągu roku? 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek poinformował, że 50 tys. zł. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że taka kwota była  

w zeszłym roku, obecnie jest podpisana umowa z firmą, która odławia za kwotę 2200 zł brutto, 

za jednego psa.  

Radny p. Marcin Pawłowski poprosił o naniesienie poprawki w sprawozdaniu odnośnie 

nazwy „Gminne Centrum Kultury w Okuniewie” na „Gminne Centrum Kultury Gminy 

Halinów”. 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki zapytał dlaczego w sprawozdaniu nie ma informacji 

o wykonaniu robót odwodnieniowych w miejscowości Okuniew? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że rowy na terenie 

miejscowości Okuniew były odtwarzane w ramach prac interwencyjnych utrzymania 

bieżącego, bądź kryzysowego. W sprawozdaniu są zamieszczone prace, które były wykonane 

w ramach inwestycji. 

Radny p. Marcin Sukiennik w swojej wypowiedzi odniósł się do współpracy z organizacjami 

pozarządowymi zapytał, które organizacje były dofinansowane i jakich kwotach. 

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek w odpowiedzi poinformował, że :  

 stowarzyszenie „Pomocna dłoń” została dofinansowana łącznie na kwotę 20 tys. zł, 

 fundacja „Otwartych serc” została dofinansowana na kwotę 17 tys. zł i 5 tys. zł, 

 fundacja „Leko” została dofinansowana na kwotę 13 tys. zł i 6400 zł, 

 stowarzyszenie „Rozwijamy talenty” zostało dofinansowane na kwotę 15 tys. zł, 

 stowarzyszenie „ Przyjaciół Gminy Halinów” zostało dofinansowane na kwotę 5 tys. zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał następujące 

pytanie: jaki jest koszt dowozu dzieci niepełnosprawnych do Szkoły Podstawowej w Chobocie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że dzieci 

są dowożone przez rodziców, a Gmina zwraca im koszty dojazdu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że  

w następnym sprawozdaniu powinna znaleźć się informacja odnośnie dofinansowania dla 

rodziców, którzy sami dowożą dzieci niepełnosprawne do szkoły.  

Mieszkaniec Długiej Kościelnej Pan Bogdan Hutkowski zadał następujące pytanie: kto 

zrobił projekt na ul. Powstania Styczniowego i dlaczego nie jest ona ujęta w sprawozdaniu? 
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 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 czerwca 2012 roku. 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz w odpowiedzi poinformował, że projekt 

obejmuje całość zadania łącznie z ul. Powstania Styczniowego. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

Na salę weszli Radni: p. Leszek Gelo, p. Katarzyna Goździewska 

 

5. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, 

złożył sprawozdanie z działalności w okresie od 30 maja 2012 roku do 26 czerwca 2012 roku. 

W wyżej wymienionym okresie podpisano 25 umów, oraz 21 zarządzeń. 

 

Najważniejsze spotkania i wydarzenia to: 

 

 30.05.2012r. odbyło się wręczenie nagród powiatu mińskiego LAURÓW, 

 31.05.2012r. odbyło się spotkanie w Warszawie, w Sali Lustrzanej Pałacu Staszica, 

wręczenie orła biznesu dla Banku Spółdzielczego w Halinowie, 

 01.06.2012r. odbył się Zarząd Miejski OSP, 

 06.06.2012r. odbyło się spotkanie Image Solutions – tablice interaktywne – program 

”Cyfrowa Szkoła”, 

 09.06.2012r. odbyło się uroczyste nadanie Sztandaru dla OSP w Cisiu, 

 13.06.2012r. odbyło się Święto Miasta Sulejówek, 

 20.06.2012r. odbyło się:  

           - podpisanie aktu notarialnego Spółki „Eko-inwestycja”, 

           - spotkanie z radą rodziców Szkoły Podstawowej w Brzezinach, 

 22.06.2012r. odbył się VI Konwent Wójtów i Burmistrzów w Urzędzie Gminy 

Jakubów, 

 25.06.2012r. odbyło się spotkanie z Gronem Pedagogicznym Szkoły Podstawowej  

w Brzezinach, 

 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz przedstawił informację dotyczącą 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie. Poinformował m. in. że: 

 

 unieważniono przetarg na wykonanie monitoringu sieci kanalizacji sanitarnej 

w Hipolitowie i rozbudowy pompowni w Hipolitowie, wpłynęła jedna oferta firmy 

INSTALBUD Sp. z o. o. z Rzeszowa na kwotę 1 347 711 zł brutto, 

 ogłoszono nowe przetargi na w/w zadanie – rozbito na 2 zadania: 

a) „Wykonanie monitoringu sieci kanalizacji sanitarnej w Hipolitowie”, 

b) „Rozbudowa pompowni w Hipolitowie”, 

 

 otworzono oferty w przetargu na „Budowę pętli autobusowej w Brzezinach”, 

wpłynęły 3 oferty:  
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 Przedsiębiorstwo Budowy Dróg i Mostów Mińsk Mazowiecki, kwota 

223.492,96 zł brutto, 

 Zakład Robót Drogowych Wołomin, kwota 239.797,48 zł brutto, 

 DOWBUD – C, Warszawa, kwota 149.115,41 zł brutto. 

Kosztorys inwestorski wynosi 193.465,77 zł brutto, natomiast w budżecie na 2012 r. jest 

kwota 140 tys. zł, w zmianach budżetowych jest propozycja podwyższenia tej kwoty 

o 20 tys. zł, 

 trwają prace przy naprawach gwarancyjnych kanalizacji w Hipolitowie, część prac 

została odebrana - ul. Cisowa, ul. Cedrowa, ul. Wrzosowa, trwają prace na  

ul. Jaworowej; 

 wykonawca zgłosił zakończenie budowy wodociągu na ul. Mieszka I w Wielgolesie 

Brzezińskim, kwota 31.980 zł, termin odbioru 28.06.2012 r; 

 wykonawca zgłosił zakończenie budowy „Przedszkola w Halinowie”, termin odbioru 

28.06.2012 r; 

 podpisano umowę z firmą COMES na wyposażenie placu zabaw w Wielgolesie 

Duchnowskim, kwota 22.668,29 zł, termin realizacji 23.07.2012 r;  

 01.06.2012 r. wydano decyzję na ul. Stołeczną, decyzja oddziaływania na środowisko 

jest prawomocna, powiat złożył dokumenty na zgłoszenie w Starostwie Powiatowym  

w Mińsku Mazowieckim, w najbliższych dniach będzie ogłoszony przetarg; 

 zlecono aktualizację dokumentacji projektowej Wielgolasu Duchnowskiego, zlecono 

opracowanie nowego operatu wodnoprawnego oraz karty informacyjnej niezbędnej do 

wydania decyzji środowiskowej, koszt realizacji 16 tys. zł netto; 

 rozstrzygnięto przetarg na „Remont korytarza i klatki schodowej w Zespole Szkół  

w Halinowie”, wpłynęło 11 ofert, wybrano ofertę firmy WISBUD z Nidzicy,  

kwota 31.297,93 zł; 

 przeprowadzono przeglądy roczne lub 5 letnie budynków komunalnych przez Zakład 

Usług Technicznych NOT Warszawa, kwota ok. 4.500 zł; 

 zlecono opracowanie dokumentacji projektowej na place zabaw w ramach projektu 

„Radosna Szkoła” firma ARCHIFORM, kwota 15.129 zł, termin realizacji do 

13.07.2012 r.; 

 zamówiono i odebrano tablice z nazwami ulic dla Halinowa oraz słupki do 

montowania tablic, firma WIMET, kwota ok. 15 tys. zł; 

 podpisano umowę na montaż i dostawę przystanków autobusowych, termin realizacji 

03.08.2012 r. kwota 28.843 zł brutto, 

 złożono zgłoszenie do Starostwa Powiatowego na wykonanie rowu odwadniającego 

w miejscowości Okuniew.  

Sekretarz Halinowa p. Robert Grubek przedstawił informacje dotyczące naborów na wolne 

stanowiska w Urzędzie Miejskim w Halinowie od sesji w dniu 29 maja 2012 roku: 

 nabór na stanowisko głównego księgowego, zastępcy skarbnika, wybrano do 

zatrudnienia od 1 czerwca p. Elżbietę Wiśnioch- Dębską, 

 nabór na stanowisko podinspektora ds. inwestycji, wpłynęło 6 ofert, postępowanie jest 

w trakcie rozpatrywania. 
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6. Omówienie działalności Gminnego Centrum Kultury 

 

Sprawozdanie
4
 z działalności Gminnego Centrum Kultury przedstawił w formie prezentacji  

i omówił Dyrektor Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz Kowalczyk 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki zapytał dlaczego od 1 maja jest zawieszona nauka na 

instrumentach dętych? 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz Kowalczyk poinformował, że z powodu 

braku frekwencji dzieci na zajęciach, zostały one zawieszone. 

Sołtys Krzewiny p. Anna Jackiewicz poprosiła o informowanie sołtysów, o imprezach, które 

mają miejsce na terenie Gminy Halinów. 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz Kowalczyk powiedział, że sołtysi będą 

informowani z co najmniej miesięcznym wyprzedzeniem. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał następujące pytanie: na jakiej zasadzie Dyrektor 

Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz Kowalczyk przejął obowiązki po poprzednim 

dyrektorze? 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz Kowalczyk poinformował, że oficjalnego 

przekazania  nie było, p. Andrzej  Żbik przestał pełnić obowiązki dyrektora gdy powstało 

Gminne Centrum Kultury. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zadał następujące 

pytania: - czy po kilku miesiącach działania GCK doszło do przekazania mienia? 

              - czy jest planowane uruchomienie kawiarenki internetowej?  

Zaproponował wyremontowanie budynku po poczcie, zamiast remontu ogrzewania w starej 

szkole.  

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz Kowalczyk zgodził się z wypowiedzią 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcina Pietrusińskiego, powiedział, że 

do decyzji Radnych należy jakie kroki zostaną poczynione w tej sprawie. Poinformował, że 

inwentaryzacja budynków została przekazana z dniem 1 stycznia obejmując funkcję dyrektora.  

W kwestii kawiarenki internetowej został naprawiony kabel do Internetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaproponował, żeby 

wynająć budynek po poczcie i dzięki temu pozyskać środki na dofinansowanie działalności 

Gminnego Centrum Kultury. 

Radny p. Andrzej Milczarek poprosił o zamieszczenie w następnym sprawozdaniu informacji 

dotyczącej ilości osób uczestniczących w poszczególnych zajęciach. Zaproponował, żeby na 

Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji zająć się 

problemem budynków na terenie Domu Kultury w Halinowie. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że w kwestii środków na 

dofinansowanie modernizacji i rewitalizacji budynków Domu Kultury w Halinowie, Gmina 

Halinów wykazała gotowość o ubieganie się o środki, ale Urząd Marszałkowski nie 

rozdysponował tych środków.    

                                                 
4
 Załącznik nr 4 do protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 czerwca 2012 roku. 
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Radna p. Edyta Woźniakowska poprosiła o zamieszczenie sprawozdania z działalności 

Gminnego Centrum Kultury na stronie internetowej GCK. 
 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz Kowalczyk poinformował, że 

sprawozdanie będzie zamieszczone na BIPie  i stronie internetowej GCK. 

Radna p. Anna Ludwiniak pochwaliła Dyrektora GCK w Halinowie za prawidłowe 

utrzymanie terenu wokół GCK i wyraziła nadzieję, że zmiany będą postępować.  

Sołtys Żwirówki p. Stanisława Osica poprosiła o stworzenie koła zainteresowań przy Szkole 

Podstawowej w Cisiu. 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz Kowalczyk poinformował, że 

działalnością Gminnego Centrum Kultury jest objęta cała Gmina Halinów. 

Radny p. Marcin Pawłowski w swojej wypowiedzi odniósł się do swojego wcześniejszego 

wniosku dotyczącego urealnienia odpłatności za zajęcia prowadzone przez Gminne Centrum 

Kultury. Poprosił o informację czy w tej kwestii coś się zmieniło.  

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz Kowalczyk poinformował, że opłaty za 

zajęcia są to transakcje bezgotówkowe w formie darowizny. Zadaniem Gminnego Centrum 

Kultury jest zaoferowanie zajęć każdej osobie, która chce na nie uczęszczać. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski zaproponował, żeby najpierw poprawić standardy 

budynku, a dopiero zająć się kwestią pobierania opłat.   

Radny p. Dawid Wojda zaproponował, żeby ze względu na odległą inwestycję, którą jest 

remont budynku Domu Kultury w Halinowie pomyśleć nad inną lokalizacją np. budynek po 

starej poczcie. 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz Kowalczyk poinformował, że jest to 

kwestia do rozważenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaproponował, żeby 

Gminne Centrum Kultury umieścić w budynku, który niedługo będzie wolny, po ośrodku 

zdrowia. 

Radny p. Tomasz Dubiński potwierdził, że propozycja budynku po ośrodku zdrowia też jest 

trafna.  

Radny p. Andrzej Milczarek zapytał, czy Dyrektor Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz 

Kowalczyk chciałby się zająć promocją Gminy? 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury p. Dariusz Kowalczyk powiedział, że tą kwestią 

zajmuje się Gminne Centrum Informacji poinformował również, że przyjmie każdą propozycję 

Radnych w tej sprawie. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zwrócił się 

z wnioskiem formalnym o zmianę porządku obrad punkt 7 Informacja Prezesa Spółki Wodnej 

z działalności na terenie Gminy Halinów zamienić kolejnością z punktem 8 Interpelacje, 

zapytania i wolne wnioski. 
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Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie obrad sesji.  

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie.  

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Sprawozdanie z wykonanych zadań Urzędu Miejskiego w Halinowie w 2011 roku. 

5. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

6. Omówienie działalności Gminnego Centrum Kultury. 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.  

8. Informacja Prezesa Spółki Wodnej z działalności na terenie Gminy Halinów. 

9. Sprawozdanie z prac komisji Rady.  

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie.  

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego.  

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2011 rok – Druk 

Nr 204;  

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Udzielenia Burmistrzowi 

Halinowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok – Druk Nr 205 ;  

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 206;  

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Zmiany uchwały  budżetowej 

Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 207; , 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Przekazania środków 

finansowych z przeznaczeniem na nagrody za osiągnięcia w służbie dla policjantów  

Komisariatu Policji w Halinowie – Druk Nr 208;  

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: Zmiany uchwały  

Nr XXII.185.2012. Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 26 kwietnia 2012 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu. – Druk Nr 209; 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów 

–   Druk Nr 210;  

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: trybu oraz zasad udzielania 

i rozliczania dotacji celowej dla spółek wodnych z budżetu Gminy Halinów –Druk Nr 

211.  

20. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 maja 2012 

roku.  

21. Zamknięcie sesji.  

 

7. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytania: 

a) odnośnie budowy budynku na gimnazjum przy Zespole Szkół w Halinowie, czy są 

plany budowy? Kiedy będzie ogłoszony przetarg? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że będzie ogłoszony do 

końca lipca przetarg na projektowanie.  
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b) czy jest gotowa koncepcja skanalizowania Gminy Halinów? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że koncepcja 

skanalizowania gminy jest gotowa i zostanie mu przekazana. Powiedział, że na Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji może być 

przedstawiona przez autorów opracowania.  

c) odnośnie boiska przy Zespole Szkół w Halinowie, dlaczego w niedzielę boisko nie 

zawsze jest otwarte? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że za organizacje 

zagospodarowanie czasu na terenie szkolnym odpowiada Dyrektor p. Ewa Dziumak. 

Powiedział również, że obecnie trwają na boisku pewne prace konserwatorskie z powodu 

kradzieży śrub trzymających maszty i z tym może być związane chwilowe zamknięcie boiska. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że wszelkie dodatkowe otwarcia 

boiska należy zgłaszać do konserwatora p. Andrzeja Żbika.  

Radny p. Marcin Sukiennik poprosił o zamieszczenie dodatkowej informacji na bramie 

boiska z godzinami otwarcia i kontaktem do osoby za to odpowiedzialnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaproponował, żeby 

na forum strony internetowej gminy zamieścić informację o kradzieży.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że o sytuacji zostali 

poinformowani rodzice i dzieci.  

Radny p. Andrzej Milczarek zadał pytanie odnośnie problemu pomiędzy Radą Pedagogiczną 

w Brzezinach, a pracownikami Urzędu Gminy, poprosił Burmistrza Halinowa p. Adama 

Ciszkowskiego o przedstawienie działań w tej kwestii. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że doszło do spotkania z Gronem 

Pedagogicznym z Brzezin. Powiedział również, że od początku września br. na stanowisko 

Dyrektora Szkoły w Brzezinach została powołana p. Marzena Wiśniarska. 

Radny p. Andrzej Milczarek zadał następujące pytanie: jakie przeszkody powodują 

niedostarczenie wyciągów zadań z planów zarządzania kryzysowego dla Straży Pożarnych? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że plany są dostępne i będą 

dostarczone do straży.  

Radny p. Andrzej Milczarek zadał następujące pytania: 

a) odnośnie odwodnienia ul. 1-go Maja i ulic przyległych w Okuniewie, czy do przetargu 

jest wyłoniona firma, jakie są jej zadania? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że zostało złożone 

zgłoszenie do Starostwa Powiatowego, jeśli nie zostaną zgłoszone uwagi to od 1 sierpnia 

Gmina Halinów będzie gotowa do realizacji tego zadania i zostanie ogłoszony przetarg. 

Radny p. Andrzej Milczarek poprosił o konsultacje z mieszkańcami, których posesje 

przylegają do ul. 1-go Maja. Poinformował, że mieszkańcy ogródków działkowych są 

zainteresowani partycypowaniem w kosztach odwodnienia.  

b) odnośnie przekazania skargi do Komisji dotyczącej uciążliwej działalności firmy 

Marek Bakun.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Zakład Usług 

Asenizacyjnych Marek Bakun wystąpił o wydanie decyzji środowiskowej dla przedsięwzięcia. 

Gmina podjęła decyzję, że stronami postępowania będą objęte wszystkie osoby, które mogły 
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mieć styczność z tą instalacją.  

 

c) odnośnie ekipy sprzątającej przy Urzędzie Miejskim w Halinowie, jaki jest zakres 

działalności tej firmy?  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że ekipa ta zajmuje się 

sprzątaniem całej Gminy Halinów. 

d) czy są przewidziane konsekwencje dla osób, które świadomie doprowadzają swoje 

działki do zanieczyszczenia? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że Gmina na podstawie 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie może egzekwować utrzymanie czystości 

przez mieszkańców. Powiedział, że każdorazowo zgłoszenia, które wpływają do Gminy są 

sprawdzane.  

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki pochwalił porządek jaki jest utrzymywany na rynku 

w Okuniewie. Poinformował, że utrzymanie czystości na chodniku przylegającym do posesji 

należy do właściciela tej posesji.  

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki wypowiedział się w imieniu mieszkańców Okuniewa 

w kwestii propozycji projektu odwodnienia ul. 1–go Maja wraz z ulicami przyległymi. 

Poinformował, że mieszkańcy ul. Projektowanej, ul. Konopnickiej, ul. Sosnowej poprosili 

o ujęcie tych ulic w projekcie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że ul. 1-go Maja będzie 

poddana odwodnieniu na wniosek sołectwa w zakresie umieszczonym we wniosku na 2012 r. 

Kwestia odwodnienia kolejnych ulic jest do rozpatrzenia w 2013 r.  

Sołtys Krzewiny p. Anna Jackiewicz zadała pytanie odnośnie remontu drogi łączącej 

Krzewinę z Mrowiskami, poprosiła o naprawę tej drogi. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że droga jest zniszczona 

i wymaga gruntowej naprawy od podstaw. 

Radny p. Leszek Gelo w swojej wypowiedzi odniósł się do mieszkańca Sulejówka, który 

skutecznie zanieczyszcza teren Gminy Halinów.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że punkt zbiórki 

odpadów segregowanych w Długiej Kościelnej przyjmuje również odpady elektroniczne. 

Radny p. Leszek Gelo zadał następujące pytania: na jakim etapie jest sprawa kanału 

odwadniającego Szkołę Podstawową w Cisiu? Jakie konsekwencje zostały wyciągnięte w tej 

sprawie?  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że ta sytuacja nie ma już 

miejsca. 

Mieszkaniec p. Krzysztof Batko w swojej wypowiedzi odniósł się do kwestii odwodnienia. 

Poinformował, że należy udrożnić rowy melioracyjne. 

Radny p. Bogdan Janczarek poinformował, że w całym Okuniewie jest utrzymywany 

porządek. W swojej wypowiedzi odniósł się do kwestii odwodnienia ul. 1-go Maja.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że za czyszczenie rowów 

znajdujących się na trenach prywatnych działek odpowiadają ich właściciele, działania 

należące do właściciela może wykonywać Spółka Wodna, ale wiążę się to z finansami. 

Sołtys Długiej Kościelnej p. Tomasz Roguszewski zadał następujące pytanie: kiedy nastąpi 

wykonanie oświetlenia na odcinku ul. Powstania Styczniowego od ul. Pięknej do kościoła? 
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Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że obecnie projekt jest 

korygowany, Gmina występuje o pozwolenie na budowę, jeśli środki finansowe pozwolą, to 

oświetlenie zostanie wykonane w tym roku. 

Mieszkaniec Długiej Kościelnej p. Bogdan Hutkowski w swojej wypowiedzi odniósł się do 

kwestii znaków na ul. Pięknej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

w trakcie trwania Komisji Doraźnej Radni upoważnili Burmistrza do podjęcia działań 

zmierzających do uniemożliwienia prowadzenia uciążliwej działalności. Powiedział, że 

Burmistrz wystąpił o wystosowanie do Starostwa Powiatowego nowej organizacji ruchu, która 

uwzględnia zastosowanie ograniczenia tonażu na ul. Pięknej. 

Mieszkaniec Długiej Kościelnej p. Bogdan Hutkowski w swojej wypowiedzi odniósł się do 

oświetlenia na ul. Powstania Styczniowego. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że zgodnie z warunkami 

energetycznymi wydanymi przez ZE Otwock, jedyną możliwością wykonania oświetlenia na 

ul. Ładnej, ul. Rajskiej oraz ul. Pięknej było poprowadzenie kabla przez ul. Powstania 

Styczniowego.  

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z wnioskiem, żeby Komisja Rewizyjna zajęła się 

sprawą oświetlenia na ul. Powstania Styczniowego. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w swojej wypowiedzi poparł wniosek Radnego  

p. Marcina Sukiennika i również poprosił, żeby Komisja Rewizyjna zajęła się tą sprawą. 

 

Głosowanie wniosku o rozszerzenie pracy Komisji Rewizyjnej, o sprawdzenie wykonania 

budowy oświetlenia na ul. Rajskiej, ul. Ładnej, ul. Pięknej i ul. Powstania Styczniowego. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

W wyniku głosowania:  

za – 12,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Halina Kuć, p. Bogdan Janczarek, p. Dawid Wojda. 

 

Radny p. Marcin Pawłowski w swojej wypowiedzi zwrócił się z prośbą do Burmistrza 

Halinowa p. Adama Ciszkowskiego o spotkania z mieszkańcami ul. Wspólnej i ul. Nowej w 

sprawie kanalizacji.  

Radna p. Edyta Woźniakowska w imieniu mieszkańców ul. Środkowej w Cisiu podziękowała 

za wykonaną inwestycję na tej drodze.  

Radny p. Tomasz Dubiński zwrócił się z prośbą do Burmistrza Halinowa p. Adama 

Ciszkowskiego o uregulowanie kwestii osób handlujących na terenie centrum Halinowa. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że zostanie 

wystosowane pismo do Komendanta Policji w Halinowie, w sprawie osób, które nie posiadają 

zezwolenia na handel. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z prośbą do Burmistrza Halinowa p. Adama 

Ciszkowskiego, żeby w przyszłości zostały rozszerzone informacje zawarte w sprawozdaniu 

z działalności Burmistrza Halinowa.  
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że w sprawozdaniu 

są zawarte skondensowane informacje, powiedział również, że do każdego punktu Radni mogą 

zadawać pytania. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytanie: czy są znane wyniki z egzaminu klas 

szóstych? 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że odpowiedź na to pytanie będzie 

udzielona po przerwie. 

Radny p. Marcin Sukiennik zwrócił się z prośbą o wykoszenie i udrożnienie rowu przy  

ul. Jaworowej w miejscowości Hipolitów.  

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że kwestia konserwacji 

rowu będzie przeprowadzona po zakończeniu prac związanych z kanalizacją. 

Radny p. Adam Ludwiniak w swojej wypowiedzi odniósł się do kwestii zachowania 

porządku na terenie Gminy Halinów. 

Radny p. Dawid Wojda w swojej wypowiedzi zawnioskował do Burmistrza Halinowa  

p. Adama Ciszkowskiego o konserwację rowów na terenie miejscowości Halinów. 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz.17
25

. Obrady wznowiono o godz. 17
50

. 

 

8. Informacja Prezesa Spółki Wodnej z działalności na terenie Gminy Halinów. 

 

Prezes Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski przedstawił
 
sprawozdanie

5
 Spółki Wodnej 

z działalności na terenie Gminy Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Andrzej Milczarek poprosił o uzasadnienie „hojności„ Wojewody dla Spółki 

Wodnej i na co jest przeznaczona. 

Prezes Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski poinformował, że kwota 2.324 zł jest 

przeznaczona na konserwację urządzeń melioracyjnych. 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki poinformował, że mieszkańcy Okuniewa chcą płacić 

składki na rzecz Spółki Wodnej i poprosił o efektywną działalność Spółki Wodnej.  

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki w swojej wypowiedzi odniósł się do kwestii 

finansowania działalności Spółki Wodnej. Przytoczył również z prawa wodnego art. 29 ust.2. 

Poinformował, że należy zmodernizować statut dotyczący działalności spółek wodnych.  

Radny p. Marcin Pawłowski zadał następujące pytanie: czy zostały rozpoczęte prace nad 

modernizacją statutu Spółki Wodnej.  

Prezes Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski poinformował, że prace w tej sprawie są 

prowadzone.  

 

Radny p. Marcin Pawłowski zadał następujące pytanie: jakimi siłami są prowadzone 

działania Spółki Wodnej? 

                                                 
5
 Załącznik nr 5 do protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 czerwca 2012 roku. 
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Prezes Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski poinformował, że pracę wykonują firmy 

zewnętrzne, wyłaniane w postępowaniu ofertowym.  

Mieszkaniec p. Henryk Foryś zadał następujące pytania:  

a) na jakiej zasadzie i na jakich dokumentach działa Spółka Wodna na dzień dzisiejszy? 

Prezes Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski poinformował, że na podstawie statutu. 

b) gdzie Spółka Wodna ma dokumenty założycielskie i finansowe Spółki Wodnej? 

Prezes Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski poinformował, że są zdeponowane w Urzędzie 

Gminy Halinów. Poinformował również, że dokumenty Spółki Wodnej zostały jednostronnie 

przejęte przez obecny Zarząd z czego został sporządzony protokół.   

c) dlaczego były Zarząd Spółki Wodnej nie został poinformowany o przejęciu 

dokumentów przez obecny Zarząd 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził, że punktem 

dzisiejszych obrad jest sprawozdanie Prezesa Spółki Wodnej z bieżącej działalności na terenie 

Gminy Halinów. Poprosił o zadawanie pytań zgodnych z punktem obrad. Zaproponował, aby 

Pan Henryk Foryś przedstawił swoje uwagi z działalności Spółki Wodnej na Walnym 

Zgromadzeniu. Poinformował, że Gmina nie jest organem prowadzącym Spółkę Wodną. 

Radny p. Adam Ludwiniak w swojej wypowiedzi odniósł się do sprawozdania z działalności 

Spółki Wodnej, zaproponował, żeby Prezes Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski wycofał 

słowa obciążające poprzedni zarząd Spółki Wodnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński zaproponował, żeby 

po przyjęciu uchwały o dofinansowaniu Spółki Wodnej oraz przed przekazaniem 

jakichkolwiek pieniędzy odbyła się Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji, która zarekomenduje Komisji Budżetowej przekazanie dotacji.  

Radny p. Adam Ludwiniak zadał pytanie odnośnie dotacji celowej, o którą występuje Prezes 

Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski do Starostwa Powiatowego, na jaki cel zostanie 

przekazana ta dotacja? 

Prezes Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski poinformował, że dotacja zostanie przekazana 

na konserwację urządzeń melioracyjnych na terenie Gminy Halinów. 

Radny p. Adam Ludwiniak zadał następujące pytanie: w jaki sposób są prowadzone działania 

Spółki Wodnej? 

Prezes Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski poinformował, że działania są prowadzone 

poprzez wizje lokalne z Sołtysami i działania doraźne. 

Radny p. Leszek Gelo poinformował o zakrzaczonym rowie granicznym między Długą 

Szlachecką, a Sulejówkiem przy ul Grabińskiej. Zapytał co Spółka Wodna zamierza zrobić 

z tym problemem? 

Prezes Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski poinformował, że zostaną przeprowadzone 

konsultacje z Sulejówkiem w celu uzyskania porozumienia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński podziękował  

w imieniu mieszkańca Długiej Szlacheckiej za odwodnienie terenów rolnych przy ul. Żelaznej.  

Radna p. Edyta Woźniakowska zadała następujące pytanie: jaka suma składek wpłynęła od 

mieszkańców do Spółki Wodnej za 2011 rok i na dzień dzisiejszy w tym roku?  

Prezes Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski poinformował, że Spółka Wodna w tym 

momencie dysponuje kwotą 45 tys. zł. 

Radny p. Jan Papis zadał następujące pytanie: czy jest przewidziany zwrot kosztów dla 
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mieszkańców, którzy sami wykonują prace należące do działalności Spółki Wodnej? 

Prezes Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski poinformował, że do tej pory nie były 

prowadzone na ten temat rozmowy, gdyż  nie było takich zgłoszeń.  

Radny p. Adam Ludwiniak w swojej wypowiedzi przypomniał, że Spółka Wodna nie jest 

firmą komercyjną tylko instytucją, która została powołana do zajmowania się urządzeniami 

melioracyjnymi. Poinformował, że składki są potrzebne do utrzymania właściwego stanu 

urządzeń melioracyjnych. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że Spółka Wodna, aby zaczęła 

funkcjonować i rozwiązywać realne problemy Gminy w kwestii odwodnienia potrzebne jest  

podjęcie przez Radnych uchwały.  

Radny p. Marcin Sukiennik w swojej wypowiedzi odniósł się do wniosku podjętego  

w zeszłym roku na Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, w którym Urząd 

Miejski miał przygotować koncepcję odwodnienia Gminy. Zapytał kiedy powstanie dana 

koncepcja. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski poinformował, że aby zrealizować dany wniosek 

potrzebne jest umieszczenie go w budżecie, jeżeli taka pozycja znajdzie się w budżecie to 

zostanie ona zrealizowana. Powiedział również, że gminie bardziej potrzebna jest 

inwentaryzacja rowów odwodnieniowych niż nowa koncepcja odwodnieniowa.  

Radny p. Bogdan Janczarek poinformował, że bardzo trudno jest wyłonić wykonawcę, który 

podjąłby się wykonania tejże koncepcji.  

Radny p. Jan Papis poinformował, że było zorganizowane spotkanie, na które zostali 

zaproszeni profesorowie z SGGW, którzy powiedzieli, że Gminie Halinów koncepcja nie jest 

potrzebna, należy tylko odtworzyć istniejące rowy.  

Radny p. Dawid Wojda w swojej wypowiedzi odniósł się do finansowania Spółki Wodnej 

poprosił, żeby Gmina dofinansowując Spółkę Wodną nie zapomniała o innych ważnych 

inwestycjach np. o drogach. 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytanie: czy Zarząd Spółki Wodnej ma plan 

rozdysponowania posiadanej kwoty na inwestycje?  

Prezes Spółki Wodnej p. Artur Jaworowski poinformował, że jest zaplanowana: 

 poprawa odwodnienia Okuniewa: udrożnienie głównego rowu odpływowego z rejonu 

ul. Sadowej w kierunku północnym  poprzez jego konserwację, 

 konserwacja fragmentu głównego rowu w Koniku Nowym, 

 naprawa i wymiana przepustu na rowie melioracyjnym w Grabinie, 

 konserwacja fragmentu rowu melioracyjnego w Długiej Szlacheckiej,  

 prace doraźne. 

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki w swojej wypowiedzi potwierdził, że było zrobione 

pełne rozeznanie w kwestii odwodnienia Gminy Halinów i nie jest ono możliwe z powodu 

wysokiego kosztu inwestycji. Poinformował, że na wszystkich terenach należących do Powiatu, 

na których będą prowadzone prace przez Spółkę Wodną, Zarząd może wystąpić do Starosty  

o zwrot kosztów.  

 

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 
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9. Sprawozdanie z prac komisji Rady 

 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

 

Radna p. Anna Ludwiniak PRZEWODNICZĄCA KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU  

Komisja spotkała się 12 czerwca 2012 roku na posiedzeniu wyjazdowym w GCK. Członkowie 

Komisji ustosunkowali się do działań statutowych nowo powołanej jednostki i poprosili 

o szczegółowe zapisy w sprawozdaniu. Komisja wystosowała kilka wniosków do Burmistrza 

Halinowa. Komisja spotkała się również 21 czerwca 2012 roku na posiedzeniu wyjazdowym  

w Filii Biblioteki Publicznej w Okuniewie i w Bibliotece Publicznej w Halinowie. Komisja 

zapoznała się ze stanem lokalowym i działalnością statutową obu bibliotek.  

Radny p. Andrzej Milczarek PRZEWODNICZĄCY KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

Komisja spotkała się 19 czerwca br., zapoznała się z sytuacją bezpieczeństwa zdrowotnego 

dzieci w szkołach, kwestią nawierzchni na drogach gminnych i powiatowych oraz stanem 

technicznym gimbusa szkolnego. Komisja zwróciła się z prośbą do Burmistrza Halinowa  

p. Adama Ciszkowskiego o poprawienie stanu technicznego gimbusa szkolnego. 

Radny p. Marcin Pawłowski PRZEWODNICZĄCY KOMISJI BUDŻETOWEJ 

Komisja spotkała się czterokrotnie. Dwa posiedzenie były poświęcone wspólnemu z Komisją 

Rewizyjną omówieniu sprawozdania finansowego za wykonanie budżetu za 2011 rok. Komisja 

spotkała się również na wspólnym posiedzeniu z Komisją Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

i Leśnictwa w celu omówienia sprawozdania z działalności Spółki Eko – Inwestycja. W dniu 

25 czerwca Komisja Budżetowa odbyła wspólne posiedzenie z Komisją Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji, na którym pracowano nad uchwałą 

dotyczącą dofinansowywania spółek wodnych.  

Radny p. Dawid Wojda PRZEWODNICZĄCY KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

Komisja spotkała się 25 czerwca br. wraz z Komisją Budżetową, na której przedstawiono 

opinię na temat uchwały dotyczącej dofinansowywania spółek wodnych. Komisje zajęły się 

również kwestą zagospodarowania przestrzennego działki pod Kościół w Wielgolesie 

Brzezińskim. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował 

w imieniu Radnej p. Małgorzaty Kaim PRZEWODNICZĄCEJ KOMISJI 

REGULAMINOWEJ, że Komisja Regulaminowa spotkała się jeden raz w kwestii Statutu 

Młodzieżowej Rady Gminy Halinów. Komisja wystosowała wniosek do Burmistrza Halinowa 

p. Adama Ciszkowskiego o sprecyzowanie kosztów działalności Młodzieżowej Rady Gminy 

Halinów. Komisja Regulaminowa przychyliła się do wniosków Komisji do spraw Młodzieży, 

Oświaty, Kultury i Sportu dotyczących Gminnego Centrum Informacji i Gminnego Centrum 

Kultury.  

Radny p. Bogdan Janczarek PRZEWODNICZĄCY KOMISJI OCHRONY 

ŚRODOWISKA, ROLNICTWA i LEŚNICTWA 

Komisja spotkała się wspólnie z Komisją Budżetową. 



16 

 

Radny p. Leszek Gelo  PRZEWODNICZĄCY KOMISJI REWIZYJNEJ 

Komisja spotkała się trzykrotnie, głównie w sprawie absolutorium dla Burmistrza Halinowa 

p. Adama Ciszkowskiego. Dwukrotnie spotkanie odbyło się z Komisją Budżetową. 

Radny p. Leszek Gelo zgłosił wniosek formalny o wydłużenie terminu kontroli Gminnego 

Centrum Informacji do końca września br. 

 

Głosowanie wniosku o wydłużenie terminu kontroli  Gminnego Centrum Informacji do końca 

września br. 

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0,  

Wniosek został przyjęty. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych.  

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Katarzyna Goździewska. 

 

Radny p. Marcin Sukiennik zadał następujące pytanie: kiedy odbędzie się dyskusja na temat 

planu zagospodarowania terenu dla miejscowości Konik Nowy? Kiedy odbędzie się Komisja 

Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji w tej sprawie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że uwagi powinny 

wpływać do Burmistrza Halinowa p. Adama Ciszkowskiego i to Burmistrz rozstrzyga, czy są 

one zasadne.   

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski nie 

zgłosił potrzeby zwołania komisji w tej sprawie. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że do planu 

zagospodarowania terenu w Koniku Nowym wpłynęło prawie 50 wniosków, które są 

rozpatrywane przez planistów, następnie uwagi przekazywane są do Burmistrza Halinowa  

p. Adama Ciszkowskiego.  

Radny p. Marcin Sukiennik zapytał o prace nad statutem Młodzieżowej Rady Gminy 

Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że 

statut został przekazany do Burmistrza Halinowa p. Adama Ciszkowskiego z prośbą  

o  naniesienie uwag do 15 lipca br.  

Radna p. Anna Ludwiniak poinformowała o uroczystości „Imieniny Haliny” odbywającej się 

na terenie Gminy Halinów. 

 

10. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin. Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 pismo p. Bogdana Hutkowskiego dotyczące oświetlenia na ul. Powstania 

Styczniowego; 

 pismo p. Angeliki Kostyry dotyczące prośby o przeprowadzenie modernizacji 

ul. Szyszkowej w Józefinie;  
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 pisma dotyczące planów zagospodarowania przestrzennego; 

 wniosek Gminnego Centrum Kultury na dofinansowanie programu „Lato w mieście”; 

 korespondencja między Gminnym Centrum Informacji, a Urzędem Miejskim  

w Halinowie; 

 pismo Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej; 

 pismo wyjaśniające Kierownika GCI p. Michała Górasa w sprawie nieaktualnych 

informacji w gablocie GCI; 

 odpowiedź Burmistrza Halinowa p. Adama Ciszkowskiego na pismo p. Bogdana 

Hutkowskiego. 

 

11. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

 

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki poinformował, że od ostatniej sesji odbyły się 

wszystkie komisje, które znajdują się w powiecie. Powiedział, że w ostatnim czasie został 

przeprowadzony objazd po wszystkich drogach powiatowych w celu sprawdzenia ich stanu 

technicznego po zimie. Odniósł się do rozporządzenia Ministra Edukacji z 17 listopada 2010 

roku, w kwestii zwiększenia godzin pracy w szczególności dla pedagogów, logopedów, 

psychologów, doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że nie wszystkie dziury znajdujące się na  

ul. Warszawskiej zostały załatane, zgłosił do naprawy dziurę znajdującą się na  

ul. Okuniewskiej. Zadał następujące pytanie: na jakiem etapie jest sprawa rozwiązania 

komunikacji przy Zespole Szkół w Halinowie? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że projekty na budowę 

przejść wyniesionych dla pieszych zostały przekazane do Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych p. Andrzeja Solonka.  

Radny p. Bogdan Janczarek zadał następujące pytania: czy zostanie zrobiony chodnik  

w Okuniewie na odcinku między ul. Akacjową a mostkiem?  

Radny Powiatowy p. Ireneusz Piasecki w odpowiedzi poinformował, że chodnik zostanie 

zrobiony na całej długości ul. Długiej do zabudowań.  

Radny p. Adam Ludwiniak w swojej wypowiedzi odniósł się do złej jakości naprawionej 

nakładki mostku na drodze do Chobotu. Poprosił również o poprawienie naprawionego 

załamania na ul. Warszawskiej, na wysokości przystanku autobusowego.  

Radna p. Katarzyna Goździewska poinformowała o złym stanie drogi na ul. Jana Pawła II, 

zapytała czy jest przewidziana naprawa tej drogi? 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poprosił Radnego Powiatowego  

p. Ireneusza Piaseckiego o wstawiennictwo u Starosty, o podpisanie porozumienia przez  

Starostę z Gminą Halinów o pomocy rzeczowej na wykonanie dokumentacji do przetargu.  

Poinformował, że zostało wystosowane pismo do Starosty o przekazanie dla Gminy Halinów 

ul. Jana Pawła II od ul. Bema. 
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Radny p. Bogdan Janczarek poprosił o naprawę zjazdu przy drodze nr 637 z drogą 

powiatową. 

Radny p. Jan Papis poprosił o powiadomienie sołtysów o planowanym na jesieni objeździe,  

w celu pozyskania informacji o dziurach na drogach powiatowych.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę  

o godz. 19
35

 Obrady wznowiono o godz. 19
50

. 

 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 

2011 rok – Druk Nr 204.  

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

Komisje Rewizyjna i Budżetowa pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe  

i sprawozdanie z wykonania budżetu. 

 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

i sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2011 rok – Druk Nr 204. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

Projekt został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć. 

 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: udzielenia Burmistrzowi 

Halinowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok – Druk Nr 205. 

 

Radny p. Marcin Pawłowski odczytał
 

opinię
6
 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Halinowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Halinowa za rok 2011 rok.  

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej pozytywnie zaopiniowała przedłożony 

wniosek. 

 

Radny p. Leszek Gelo przedstawił
 

wniosek
7
 Komisji Rewizyjnej do Rady Miejskiej  

w Halinowie. Poinformował, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie 

budżetu za 2011 rok oraz zawnioskowała o przyjęcie sprawozdania i udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Halinowa.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

                                                 
6
 Załącznik nr 6 do protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 czerwca 2012 roku. 

7
 Załącznik nr 7 do protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 26 czerwca 2012 roku. 
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Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski w swojej wypowiedzi podkreślił bardzo dobre 

wykonanie dochodów budżetu na poziomie 99,5 % oraz powiedział, że udało się osiągnąć 

niski poziom zadłużenia 22, 7 %. Poinformował, o najważniejszych inwestycjach, które udało  

się w 2011 roku zrealizować m.in.: 

 rozpoczęcie i zakończenie pierwszego etapu budowy Przedszkola w Halinowie,  

 inwestycje kanalizacyjno-drogowe na terenie strefy przemysłowej w Długiej 

Kościelnej,  

 ważne inwestycje drogowe:  

-  połączenie Sulejówka i Halinowa w postaci ul. Konopnickiej,  

- budowa chodników na ul. Okuniewskiej i w Długiej Szlacheckiej w kierunku      

Sulejówka.  

Poprosił o udzielenie absolutorium oraz podziękował za bardzo dobrą współpracę z Radą 

Miejską w 2011 roku.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poinformował, że  

współpraca Rady Miejskiej z Burmistrzem Halinowa układała się bardzo dobrze. 

Podziękował w imieniu Radnych za owocną współpracę wszystkim pracownikom Urzędu 

Miejskiego w Halinowie.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: udzielenia Burmistrzowi Halinowa absolutorium  

z tytułu wykonania budżetu za 2011 rok – Druk Nr 205. 

 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 Radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych.  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 2.  

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński stwierdził podjęcie 

uchwały. 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski podziękował za udzielenie absolutorium. 

 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2012-2022 – Druk Nr 206. 

 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały  

budżetowej Gminy Halinów na 2012 rok – Druk Nr 207.  

 

Projekty obu uchwał wraz z autopoprawkami omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa 

Karwowska. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej p. Marcin Pawłowski stwierdził, że po przyjęciu 

powyższych wniosków Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz w sprawie zmian budżetu Gminy 

Halinów wraz z autopoprawkami. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

 

Sołtys Okuniewa p. Krzysztof Mościcki poinformował o potrzebie ogrodzenia terenu placu 

zabaw w Okuniewie.  

Radny p. Andrzej Milczarek podziękował za owocną współpracę Zastępcy Burmistrza 

Halinowa p. Adamowi Sekmistrzowi oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego 

w Halinowie. 

Radny p. Bogdan Janczarek w odpowiedzi na prośbę Sołtysa Okuniewa p. Krzysztofa 

Mościckiego poinformował, że nie ma konieczności ogrodzenia terenu placu zabaw.  

Radny p. Jan Papis zadał pytanie odnośnie pieniędzy przeznaczonych na konserwacje 

przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz poinformował, że na terenie Gminy 

Halinów znajdują się 53 przydomowe oczyszczalnie ścieków, kwota 3 tys. zł umieszczona 

w budżecie jest kwotą symboliczną, natomiast zobowiązań zleceń do wypłaty jest na kwotę  

1 tys. zł.    

 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2012-2022  wraz z autopoprawką  – Druk Nr 206. 

 

W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, p. Edyta Woźniakowska, 

p. Marcin Sukiennik. 

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: zmiany uchwały  budżetowej Gminy Halinów na 

2012 rok wraz z autopoprawką  – Druk Nr 207.  

 

W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, p. Edyta Woźniakowska, 

p. Marcin Sukiennik. 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: przekazania środków 

finansowych z przeznaczeniem na nagrody za osiągnięcia w służbie dla policjantów  

Komisariatu Policji w Halinowie – Druk Nr 208. 

 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa p. Teresa Karwowska. 

 

Nie było głosów w dyskusji 

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania 

środków finansowych z przeznaczeniem na nagrody za osiągnięcia w służbie dla policjantów  

Komisariatu Policji w Halinowie. 

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: przekazania środków finansowych  

z przeznaczeniem na nagrody za osiągnięcia w służbie dla policjantów  Komisariatu Policji  

w Halinowie – Druk Nr 208. 

 

W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych.  

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, p. Edyta Woźniakowska, 

 p. Marcin Sukiennik. 

 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany Uchwały  

Nr XXII.185.2012 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 26 kwietnia 2012 roku  

w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mińskiemu. – Druk Nr 209. 

 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz omówił projekt uchwały wraz  

z autopoprawką  . 

 

Nie było głosów w dyskusji 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXII.185.2012 Rady Miejskiej 

w Halinowie z dnia 26 kwietnia 2012 roku w sprawie: udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Mińskiemu wraz z autopoprawką  – Druk Nr 209. 

 

W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych. 

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, p. Edyta Woźniakowska, 

p. Marcin Sukiennik. 
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18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Wielgolas Brzeziński, 

gmina Halinów –   Druk Nr 210. 

 

Zastępca Burmistrza Halinowa p. Adam Sekmistrz omówił projekt uchwały wraz 

z autopoprawką. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Jan Papis poprosił Radę Miejską o pozytywne przegłosowanie uchwały.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 

 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów wraz z autopoprawką   

–   Druk Nr 210. 

W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych. 

za – 11,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Projekt został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, p. Edyta Woźniakowska, 

p. Marcin Sukiennik. 

 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: trybu oraz zasad 

udzielania i rozliczania dotacji celowej dla spółek wodnych z budżetu Gminy 

Halinów –Druk Nr 211.  

 

Burmistrz Halinowa p. Adam Ciszkowski omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny p. Dawid Wojda poinformował, że na tle wszystkich spółek wodnych na terenie 

Powiatu Mińskiego Spółka Wodna Gminy Halinów wykonywała najwięcej prac. 

Radny p. Adam Ludwiniak zgłosił uwagi do treści projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin Pietrusiński poprosił o wnikliwą 

weryfikację przed udzieleniem jakiejkolwiek dotacji na rzecz spółki wodnej. 

Radny p. Marcin Pawłowski zadał następujące pytanie: czy w umowie powinien być 

zamieszczony punkt o trybie wyłaniania wykonawcy? 

Radca Prawny p. Maria Woźniak  poinformowała, że tryb wyłonienia będzie wynikał 

z przepisów ustawy, nie można wybrać i wskazać trybu. 

Radny p. Tomasz Dubiński zgłosił uwagę do treści projektu uchwały. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusje. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie: trybu oraz zasad udzielania i rozliczania dotacji 

celowej dla spółek wodnych z budżetu Gminy Halinów –Druk Nr 211.  

W głosowaniu wzięło udział 11 Radnych. 

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 1.  

Projekt został przyjęty. 

Nieobecni na sali Radni: p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, p. Edyta Woźniakowska, 

p. Marcin Sukiennik. 

16. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 maja 

2012 roku. 

 

Do projektu protokołu zostały zgłoszone uwagi. 

 

Głosowanie nad przyjęciem Protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

29 maja 2012 r. 

W głosowaniu wzięło udział 10 Radnych, 

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0 

nieobecni na sali Radni: ( p. Małgorzata Kaim, p. Halina Kuć, p. Edyta Woźniakowska, 

 p. Marcin Sukiennik, p. Dawid Wojda) 

Protokół został przyjęty. 

 

17. Zamknięcie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie p. Marcin 

Pietrusiński o godz. 21:35
 
zamknął obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie 

  

 Marcin Pietrusiński 

 

 

 

 

 

Protokół Sporządził: 

/-/ Sebastian Mucha 
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Wykaz załączników
i
 do protokołu z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 26 czerwca 2012 roku: 

 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie  

w dniu 26 czerwca 2012 roku. 

 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXIV sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

26 czerwca 2012 roku. 

 

3. Załącznik nr 3 – sprawozdanie z wykonanych zadań Urzędu Miejskiego Halinowie  

w 2011 roku. 

 

4. Załącznik nr 4 – sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury. 

 

5. Załącznik nr 5 – sprawozdanie Spółki Wodnej z działalności na terenie Gminy 

Halinów. 

 

6. Załącznik nr 6 – opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie, 

 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Halinowa za rok 2011 rok.  

 

7. Załącznik nr 7 – wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Miejskiej w Halinowie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                 
i
 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


